
 

 

REFERAT FRA MØTE I FORELDRENES ARBEIDSUTVALG, KORSVOLL SKOLE 

 

Tid og sted:   Torsdag 24. mai 2018 kl. 19.30 på personalrommet, Korsvoll skole 

 

Til stede: 

‐ Gro Nygaard, leder (5b) 

‐ Petter Fjellheim (4c) 

‐ Marius Trøseid (3b) 

‐ Maja Anjer (3c) 

‐ Gyda Solberg (1b) 

‐ Kyrre Emblem (3a) 

‐ Marianne Fretheim (7b) 

‐ Mette Lien (6c) 

‐ Siril Viste Kroepelien (1c) 

‐ Anders Sookermany (6b) 

‐ Ingrid Amundsen Welde (1a) 

‐ Line (D‐gruppa) 

‐ Maria Bjaanæs (5a) 

‐ Ole Thomas Thommesen, nestleder (4a) 

‐ Kathrine Bachmann Kimsås (2c) 

‐ Ruth Fosseide Thorkildsen (7c) 

‐ Eileen Bregard (5c) 

‐ Henrik Kolderup, sekretær (4b) 

Dessuten møtte rektor Olav Knutsen til behandlingen av sak 2. 

 

1. Innkalling og dagorden ble godkjent 

 

2. Rektor informerer 

Rektor informerte om møtet i Driftsstyret holdt samme dag på Korsvoll skole: 

Økonomi: 

Den økonomiske situasjonen ved inngangen til 2018 har vært uavklart, se tidligere referat. Inngangen 

til året var preget av en reduskjon av midler etter omprioritering i Osloskolen, samtidig som 

lærertetthetsnormen vedtatt på Stortinget utløste behov for mer penger. Det ble mer klarhet om 

finansieringen som fulgte lærertetthetsnormen i foregående uke. På denne bakgrunn vil det skje 

utlysninger av to ytterligere pedagogstillinger ved skolen. Hvorvidt dette oppfyller 

lærertetthetsnormen er imidlertid fortsatt uavklart, selv om man begynner å få noe mer oversikt.  

Redegjørelse for undersøkelser: 

Det har vært gjennomført to undersøkelser ved skolen nylig; den årlige Olweusundersøkelsen samt 

foreldreundersøkelse.  



 

 

Olweusundersøkelsen er en fast måling som supplerer elevundersøkelsen. Elevundersøkelsen som 

ble gjennomført før jul på 5.‐7. trinn ser på elevers motivasjon og trivsel, med særlig fokus på det 

siste de senere årene. Olweusundersøkelsen som er gjort på 4.‐7. trinn ser kun på det som handler 

om mobbing. Sistnevnte gir skolen en god anledning til å vurdere hvordan det skal jobbes 

forebyggende i alle klasser, og den gir et helhetsbilde til oppfølgning av Olweusprogrammet.  

Olweusundersøkelsen viste et mer positivt bilde enn elevundersøkelsen. Mobbetallene som ble 

avdekket i elevundersøkelsen er blitt fulgt opp av skolen i mellomtiden, hvilket synes å gjenspeiles i 

et bedre resultat i elevundersøkelsen. En dedikert gruppe lærere med innsikt i undersøkelsen skal 

analysere tallene, og deres funn vil deretter bli fulgt opp av skolen. 

Gro og Anders som deltok i driftsstyremøtet supplerte og påpekte at undersøkelsene vil bli fulgt opp 

til høsten i Driftsstyret. Rektor opplyste at man også ville diskutere det med elevrådet, samt 

eventuelt følge opp overfor det enkelte trinnet dersom det er enkeltfunn som kan isoleres til 

enkelttrinn (selv om undersøkelsen er anonymisert). Rektor ser det som viktig at undersøkelsen 

brukes til å avdekke enkelttilfeller også, til tross for at den er anonym. 

Foreldreundersøkelsen belyser flere temaer. Generelt viser undersøkelsen liten endring fra i fjor, 

samtidig som det også er få avvik ulike skoler i mellom. En observert endring er likevel at foreldre ved 

skolen oppfatter i noe større grad at skolen ikke er flink nok til å fange opp avvik som skjer. 

Svarprosenten var på 54%, som er omtrent uendret fra fjoråret, men likevel lavere enn ønskelig. 

Undersøkelsen oppfattes likevel som representativ. 

Skolen vil sende over undersøkelsene til FAU og imøteser FAUs tilbakemeldinger. 

På vegne av FAU påpekte Gro behov for at man til oppfølgning av undersøkelsene vurderer 

skole/hjem‐relasjonen herunder kommunikasjon/samarbeid.  

Revisjon av rutiner for halvårsvurderinger: 

Gjeldende regelverk fastsetter at det skal være en halvårsvurdering uten å spesifisere hvordan denne 

skal skje, og det tilligger den enkelte skolen å fastsette rammene for dette. Korsvoll skole vil se 

nærmere på hvordan halvårsvurderingen skal skje og hva den skal inneholde, samt hvilken betydning 

den har for/ved siden av utviklingssamtalen. Skolen har besluttet at det våren 2018 ikke blir en 

skriftlig halvårsvurdering, men en muntlig vurdering, samtidig som en gruppe lærere jobber med 

hvordan man skal finne en god rutine for halvårsvurdering. Man vil videre se på hvordan foreldre 

oppfatter utviklingssamtalen samt halvårsvurderingen. 

Gro la til at de skriftlige halvårsvurderinger ligger i portalen og i «It’s learning», men at det fremkom 

at kun 50% av halvårsvurderinger blir lest av foreldrene. Det er ikke kjent om dette skyldes at de er 

vanskelig tilgjengelig, eller at foreldrene ikke er interessert i å lese dem.  

Det ble en kort utveksling av synspunkter knyttet til betydningen av de skriftlige halvårsvurderinger. 

Rektor imøteser innspill på dette, og FAU vil følge opp temaet videre i samspill med skolen. 

 

3. Forslag til vedtektsendring 

Forslaget ble varslet i foregående møte, knyttet til møte‐ og talerett for foreldrerepresentanter i 

driftsstyret i møter i FAU. Som ny paragraf 6 i vedtektene til FAU ble følgende vedtatt:  

«For å sikre god kommunikasjon mellom Driftsstyret og FAU har alle foreldrerepresentantene i 

Driftsstyret møte‐, tale‐ og forslagsrett, men ikke stemmerett, på FAU‐møtene og de kalles inn til 



 

 

møter på lik linje med resten av FAU. Om de er FAU‐representanter har de fulle rettigheter. 

Taushetsplikten gjelder for disse representantene på lik linje som for de andre FAU‐

representantene.» 

 

4. Evaluering av 17. mai 

Ole Thomas ble takket for arbeidet som leder av 17. mai‐komiteen. 

Han redegjorde for erfaringer fra årets arrangement. Man vil legge ned innsats i å dokumentere 

erfaringer til neste års komité. Det var ulike tilbakemeldinger fra foreldre på årets tog i lokalmiljøet. 

Mange foreldre var positive, mens noen var negative til at man ikke gikk i byen. 

FAU diskuterte erfaringer. Det har kommet enkelte tilbakemeldinger til den enkelte FAU‐

representant. Hovedinntrykket var at tilbakemeldingene var gode, utenom noen klager på lyden på 

morgendelen av arrangementet. Det var bred oppslutning i FAU til hvordan årets arrangement var 

lagt opp, og det var ikke behov for å endre på årets opplegg i de årene man ikke går i byen. 

Økonomisk sett var arrangementet også vellykket, med et overskudd marginalt lavere enn fjoråret. 

 

5. SUSNA (Samarbeidsutvalg for skoler i Nordre Aker) og skolebehovsplan 

SUSNA har sendt inn høringsuttalelse på skolebehovsplan, og Gro redegjorde for innholdet i denne. 

Hovedessensen i høringsuttalelsen var et ønske om langsiktighet fra Utdanningsetaten om hvilke 

skoler elevene ville sokne til. I 2020 vil det gå ut to hele klasser i Nordre Aker som p.t. mangler 

ungdomsskoleklasser. Det er således et «varslet gap» som man ønsker en kommunisert plan for. 

 

6. Skolevei 

En forelder i førsteklasse har varslet skolen om uvettig kjøring i forbindelse med henting og levering. 

Hun har tatt opp behovet for en såkalt «hjertesone» rundt barneskoler og barnehager. Dette er 

vedtatt av byrådet rundt skoler, som gradvis rulles ut rundt skoler. 

FAU avventer byrådets videre grep. FAU sluttet seg til en oppfordring til at forelder som leverer barn 

med biler kjører hensynsfullt. Videre vil FAU følge opp behovet for flere sykkelstativer rundt skolen. 

 

7. Valg 

Gro ønsker ikke gjenvalg som leder. Etter vedtektene skal ny leder av FAU fortrinnsvis velges om 

høsten, men det er ikke påkrevet. Idet konstituering av nytt FAU tar noe tid, at ny leder normalt ikke 

velges blant de nyvalgte FAU‐representanter samt de praktiske spørsmål som melder seg rundt 

initiativ til innkalling til første møte, besluttet FAU på Gros forslag å fremskynde valget av ny leder til 

dagens møte.  

Det er ikke innkommet mange forslag til ny leder. Gro foreslo Ole Thomas som ny leder, noe han sa 

seg villig til. Han ble ved akklamasjon. Ny nestleder velges når FAU konstitueres til høsten. 

 



 

 

8. Oppfølgningssaker for FAU høsten 2018 

Rektor ønsker å flytte driftsstyremøter til onsdager. Idet berammingen av driftsstyremøter i praksis 

er retningsgivende for berammingen av FAU‐møter, vil man vurdere hvorvidt FAU‐møtet også skal 

flyttes. Dette følges opp av ny leder, som samtidig vil komme med en møteplan så tidlig som mulig og 

fortrinnsvis i det konstituerende møtet. 

Lærerrepresentantene i Driftsstyret var positive til forslaget fra FAU om å få en lærer fra ulike trinn til 

å møte i FAU for å redegjøre for aktuelle saker på trinnet. FAU følger dette opp i møtene til høsten. 

Evaluering av skole/hjem‐dialogen være en viktig sak til høsten, se over. 

Skolen har vært positive til FAUs engasjement til AKS‐saken, herunder ved sitt bidrag med 

brukerundersøkelser og konstruktive tilbakemeldinger. Erfaringene fra FAUs bidrag til den prosessen 

bør videreføres i andre prosesser der det faller naturlig. 

Andre oppfølgningsområder vil være fortsatt fokus på skoleinnhold samt vurdering av en eller annen 

form for matordning. Det kan også være aktuelt å evaluere ravneordningen, i lys av årets endring til 

frivillig påmelding fra foreldrene. 

Det er viktig med en oppfølgning av årets førsteklasser med informasjon om FAU og valg av FAU‐

representanter i trinnets første foreldremøte før det konstituerende møte i FAU. Første driftsstyre‐

møte er berammet til onsdag 19. september, som da blir aktuelt som første møte i FAU til høsten. 

Alle nåværende representanter som fortsetter til høsten melder fra om dette til Henrik, samtidig som 

trer ut av FAU bes orientere sine etterfølgere om å sende kontaktdata til Henrik. 

 

9. Eventuelt 

Gro ble takk av som FAU‐leder etter tre års tjeneste. 

Det forelå for øvrig ingenting under eventuelt. 

***** 

Møtet ble avsluttet kl. 21.00. 

 

Henrik (referent) 


